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W imieniu mieszkaric6w Wtoclawka zwracam siq z uprzejmq proSbq o zamontowanie

sygnalizacji iwietlnej dla pieszych (wlqczanej przyciskiem w celu bezpiecznego przej6cia) na

przejdciu przy skrzyiowaniu ulicyToruriskiej z ulicq Hutniczq.

ProSba ta podyktowana jest faktem, ii ulica Torur4ska jest bardzo obciqiona ruchem

tranzytowym. Zdaniem mieszkaric6w zamontowanie svgnalizacji fwietlnej bqdzie najtaiszym

i najprostszym Srodkiem podnoszqcym bezpieczefrstwo na tym przejiciu.
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